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ZAPISNIK 20. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠTUDENTSKE
ORGANIZACIJE FAKULTETE ZA KEMIJO IN KEMIJSKO

TEHNOLOGIJO

ki je potekala v četrtek, 5. september 2024, ob 18.00h,

na Fakulteti za kemijo in kemijsko tehnologijo, Večna Pot 113

in preko videokonference.

Seja se je pričela ob 18.09.

Prisotni člani upravnega odbora: Oskar Baumgartner, Nejc Godec, Mark Kržišnik, Lan Patrick Pal,
Neža Peternel, Marcel Tušek, Aneta Velkova

Odsotni člani upravnega odbora: Tomaž Modic

Ostali prisotni: Luka Stanković, Katja Stražiščar, Katarina Zupančič

Sejo je vodila Aneta Velkova.

Predlagan dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 20. redne seje.
3. Odpiranje projektov.
4. Zapiranje projektov.
5. Poročanje s seje Študentskega Zbora ŠOU v Ljubljani.
6. Razno.

Ad 1.

● Potrditev dnevnega reda

Aneta je predlagala spremembo dnevnega reda, in sicer črtanje 3. in 4. točke. Spremenjen dnevni red
je bil sledeč:

1. Potrditev dnevnega reda.
2. Potrditev zapisnika 20. redne seje.
3. Odpiranje projektov.
4. Razno.

Sklep 1: UO ŠO FKKT potrjuje spremenjen dnevni red.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.
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Ad 2.

● Potrditev zapisnika 19. redne seje

Sklep 2: UO ŠO FKKT potrjuje zapisnik 19. redne seje.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 3.
● Odpiranje projektov

● Projekt: Fresher's Day vol. 2

Marcel je povedal, da bo na faksu 27.9. Fresher's day, kot lani. Več denarja bodo letos prejeli od
tutorstva, prek ŠO FKKT pa bomo izdelali majice, priskrbeli bomo hrano in pijačo. Potekal bo tudi
Trivia kviz, podelili bomo tudi nagrade za zmagovalce. Prek ŠO FKKT smo želeli subvencionirati
halje, vendar zaenkrat še ni odgovora iz tajništva. Marcel je prosil za pomoč pri vodenju kviza.

Sklep 3: UO ŠOFKKT odpira projekt Fresher's Day Volume 2.

Predsedujoča je ugotovila, da je bil sklep soglasno sprejet.

Ad 4.

● Razno

V kratkem bo potekala korespodnenčna seja, treba bo organizirati še plavanje, ki junija ni bilo
organizirano. Aneta je predlagala, da se kupi karte za plavanje, da bi študenti lahko šli plavat
kadarkoli. Predlagala je, da bi spet imeli abonma za gledališče ali pa da bi imeli paintball. Lan je
vprašal, če imamo še kaj promocijskega materiala. Marcel je povedal, da imamo samo še par majic ter
našitke.

Seja je bila zaključena ob 18:23.

Zapisal: Potrjuje:

Mark Kržišnik Aneta Velkova
zapisnikar predsednica UO ŠO FKKT
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